



(Company No. 101067-P)

الجامعة الإسلامية العالمية ماليزيا  
INTERNATIONAL ISLAMIC UNIVERSITY MALAYSIA  
يُونَيْتِيسِيْتِيْ اِسْلَامِيْ اِنْتَارْ اَبْحَسَا مَلَيْسِيَا

Garden of Knowledge and Virtue

## KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa daripada pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** yang dimiliki 100% oleh warganegara Malaysia dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi bekalan berikut: -

JENIS BEKALAN	KOD BIDANG Berdaftar dengan Kementerian Kewangan dibawah Kod Bidang	NO. TENDER
TENDER FOR SUPPLY AND DELIVERY FOR ONE UNIT NEW BUS FOR INTERNATIONAL ISLAMIC UNIVERSITY MALAYSIA	110105	IUM/STADD/01/2024

Naskah meja tender akan **DIPAMERKAN** dan **DIJUAL** mulai **11 Januari 2024 (Khamis)** hingga **26 Januari 2024 (Jumaat)**. Wakil sah syarikat juga dikehendaki membawa **COP RASMI SYARIKAT** semasa membeli dokumen Tender. Petender yang membeli tender dokumen sahaja yang layak untuk dipelawa menyertai tawaran tender ini.

Tempat Membeli Tender : Pejabat Kewangan, Aras 2, Bangunan Muhammad Abdul-Rauf  
Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM),  
Jalan Gombak, 53100 Kuala Lumpur

Masa : 9.00 pagi hingga 12.30 tengah hari / 2.30 petang hingga 4.00 petang

Harga : RM100 / Tender Dokumen (*Tidak akan dikembalikan*)

Bayaran : Pindahan wang secara atas talian ke akaun UIAM Operating Account 14070000004716  
(Bank Mualamat Malaysia Berhad) dengan rujukan 'Tender Dokumen – New Bus'

Tarikh Tutup : 1 Februari 2024 (Khamis)

Masa : Tidak lewat dari 12.00 tengah hari.  
(*Tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan*)

Tempat

Penghantaran : Peti Tender, Pejabat Kewangan, Aras 2, Bangunan Muhammad Abdul-Rauf, UIAM,  
Jalan Gombak, 53100 Kuala Lumpur.

Arahan : Tuliskan tajuk tender dibahagian atas sudut kiri sampul Tender Dokumen.

Dokumen tender hanya akan dijual kepada syarikat yang memenuhi syarat-syarat tender. Wakil syarikat yang sah hendaklah membawa **SIJIL ASAL PENDAFTARAN** dengan Kementerian Kewangan dan **salinannya**.

- UIAM tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran sekalipun.
- UIAM berhak untuk membatalkan atau menunda atau menggantung tawaran di atas secara keseluruhan atau sebahagian sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tawaran tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut.